
“BIBLIOTHEKEN ZIJN 

CULTUURCENTRA 

VERWONDERING EN 

Rik van Daele:

“Het is een kunst om de  
goede dingen mee te nemen”

-

Hoe ben je in de bibliotheeksector 

beland? 

-

-

-

-

-

Van den vos Reynaerde

In hoeverre hebben je studies en vorige 

werkervaringen je voorbereid op je hui-

dige job? 

-

-

-

-

-

-

Wat waren de eerste dingen die je opvie-

len in de bibliotheeksector?

-

-

-

-

-

-

-

-

-

-

-

-

Wat zijn de sterktes en de zwaktes van 

de sector? 

-
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Hoe kunnen we die zwaktes ombuigen? 

-

-

-

-

-

-

-

-

-

-

-

-

-

-

Binnenkort verlaat je de bib voor een 

nieuwe baan. Welke bagage uit de BAD-

sector neem je zeker mee? 

Ik neem graag de mensenkennis mee, 

-

Wat laat je liever achter? 

 

Rik van Daele, nu directeur Cultuur van de stad Sint-Niklaas.
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